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2022.03.27 Sunday Sermon主日講道講章                                                                                                                                                                     Pastor Shirley Yeoh楊鄭細鳳牧師


主題經文Scripture Reading
羅馬書Romans 8:5-9
[bookmark: 8:5][bookmark: 8:6][bookmark: 8:7]5 因為，隨從肉體的人體貼肉體的事；隨從聖靈的人體貼聖靈的事6 體貼肉體的，就是死；體貼聖靈的，乃是生命、平安。 7 原來體貼肉體的，就是與　神為仇；因為不服　神的律法，也是不能服， 
[bookmark: 8:8][bookmark: 8:9]8 而且屬肉體的人不能得　神的喜歡。 9 如果　神的靈住在你們心裡，你們就不屬肉體，乃屬聖靈了。人若沒有基督的靈，就不是屬基督的。
 5 For those who live according to the flesh set their minds on the things of the flesh, but those who live according to the Spirit, the things of the Spirit. 6 For to be [b]carnally minded is death, but to be spiritually minded 
is life and peace. 7 Because the [c]carnal mind is enmity against God; for it is not subject to the law of God, nor indeed can be. 8 So then, those who are in the flesh cannot please God. 9 But you are not in the flesh but in the Spirit, if indeed the Spirit of God dwells in you. Now if anyone does not have the Spirit of Christ, he is not His.

















Living in the Holy Spirit
Scriptures 
歌羅西書Colossians 3:10-17
[bookmark: 3:10]10 穿上了新人。這新人在知識上漸漸更新，正如造他主的形像。 
[bookmark: 3:11][bookmark: 3:12][bookmark: 3:13][bookmark: 3:14][bookmark: 3:15][bookmark: 3:16][bookmark: 3:17]11 在此並不分希臘人、猶太人，受割禮的、未受割禮的，化外人、西古提人，為奴的、自主的，惟有基督是包括一切，又住在各人之內。 12 所以，你們既是　神的選民，聖潔蒙愛的人，就要存（原文是穿；下同）憐憫、恩慈、謙虛、溫柔、忍耐的心。 13 倘若這人與那人有嫌隙，總要彼此包容，彼此饒恕；主怎樣饒恕了你們，你們也要怎樣饒恕人。 14 在這一切之外，要存著愛心，愛心就是聯絡全德的。 15 又要叫基督的平安在你們心裡作主；你們也為此蒙召，歸為一體；且要存感謝的心。 16 當用各樣的智慧，把基督的道理豐豐富富地存在心裡（或譯：當把基督的道理豐豐富富地存在心裡，以各樣的智慧），用詩章、頌詞、靈歌，彼此教導，互相勸戒，心被恩感，歌頌　神。 17 無論做甚麼，或說話或行事，都要奉主耶穌的名，藉著他感謝父　神。
10 and have put on the new man who is renewed in knowledge according to the image of Him who created him, 11 where there is neither Greek nor Jew, circumcised nor uncircumcised, barbarian, Scythian, slave nor free, 
but Christ is all and in all.12 Therefore, as the elect of God, holy and beloved, put on tender mercies, kindness, humility, meekness, longsuffering; 13 bearing with one another, and forgiving one another, if anyone has a complaint against another; even as Christ forgave you, so you also must do. 14 But above all these things put on love, which is the bond of perfection. 15 And let the peace of God rule in your hearts, to which also you were called in one body; and be thankful. 16 Let the word of Christ dwell in you richly in all wisdom, teaching and admonishing one another in psalms and hymns and spiritual songs, singing with grace in your hearts to the Lord. 17 And whatever you do in word or deed, do all in the name of the Lord Jesus, giving thanks to God the Father through Him.






Conclusion 
羅馬書Romans 8:37-39
[bookmark: 8:37]37 然而，靠著愛我們的主，在這一切的事上已經得勝有餘了。 
[bookmark: 8:38][bookmark: 8:39]38 因為我深信無論是死，是生，是天使，是掌權的，是有能的，是現在的事，是將來的事， 39 是高處的，是低處的，是別的受造之物都不能叫我們與　神的愛隔絕；這愛是在我們的主基督耶穌裡的。
37 Yet in all these things we are more than conquerors through Him who loved us. 38 For I am persuaded that neither death nor life, nor angels nor principalities nor powers, nor things present nor things to come, 
39 nor height nor depth, nor any other created thing, shall be able to separate us from the love of God which is in Christ Jesus our Lord.
